
FORENINGEN AF TEKNISKE OG ADMINISTRATIVE TJENESTEMÆND 26. juni 2023 
Sekretariatet 

 
 

Foreløbig referat 
Hovedbestyrelsesmøde nr. 7/2023 
onsdag den 21. juni kl. 17.00 –19.00 

Teams møde  
 
 

Tilstedet:  
Formand, Kim Clausen  
Dan Randum  
Mikael Markvart  
Tina Pedersen  
Claus Seierup Jensen 
Hans-Jørgen Møllegaard  
 
Fra Sekretariatet: 
Irlin Osaland 
Gitte Anholm 
  
Afbud:  
Næstformand, Pia Pedersen 
Kasserer, Frank-Jacobsen Broberg  

 
 

 

1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. Tilføjet punkt 2.2.1 vedr. kørselstakst   

 

2 Sager til beslutning  

 

2.1 Fusionen med DTS  

Formand og næstformand har været til fusionsmøde med DTS d. 26. maj. 

Fusionsgruppen har arbejdet videre på fusionspapiret, som nu er færdig udarbejdet.  

 

Det blev besluttet at sekretariatet, i samarbejde med formand, udarbejder en kort 

version af fusionspapiret som deles med TAT’s medlemmer, samtidig med at vi 

udsender det samlede fusionspapir.  

 



2.2 Økonomi 

 Kasserer blev forhindret i at deltage til møde, så det blev aftalt at HB får tilsendt 

budget opfølgning efterfølgende på mail.   

 

2.2.1  Kørselstakst  
 

Det blev besluttede at alle hovedbestyrelsesmedlemmer, og seniorgruppens 

observatør i hovedbestyrelsen, skal have den høje kørselstakst.   

 

2.3 OK24 

Sekretariatet gennemgik resultatet fra OK24 spørgeundersøgelsen, og præsenterede 

et udkast til TAT’s OK24 krav, som sekretariatet skal arbejde videre med.  

 

2.4 HB-seminar 20-21 august   

Formanden orienterede HB om dagsorden til seminaret 20-21. august, hvor vi bl.a. 

skal arbejde videre med OK24 krav og fusionen.  

 

2.5 Sensommerfest/ TAT jubilæumsfest for TAT medlemmer og Seniormedlemmer 

Enighed i HB om at sekretariatet arbejder videre med at arrangere en 

sensommerfest/jubilæumsfest for TAT’s medlemmer til efter sommeren.  

  

3 Sager til orientering 

 

3.1 Sekretariatets opgaver  

Sekretariatet og formand orienterede HB om nyt vedr. sager i sekretariatet.  

 

3.2 Afdeling 10, bestyrelsesmøde 

Interesseforeningen har afholdt bestyrelsesmøde i maj måned, hvor det blev besluttet 

at TAT laver en samarbejdsaftale med DTS, hvor DTS’s medlemmer kan leje TAT’s 

feriehuse.   

 

3.3  Orientering fra STATE 

Formand planlægger at sende nyhedsbrev ud til STATE og TAT inden sommerferien.  



 

4 Eventuelt 

 

Hans-Jørgen orienterede HB om at han deltager på vegne af TAT’s seniorklub til 

fusionsudvalget med pensionisterne i DTS den 18. august.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kim Clausen     

Formand     

 


